

《单词百科:philosophers是什么意思?philosophers怎么发音?philosophers的解释和用法》

英语单词philosophers是什么意思?philosophers怎么读?philosophers怎么发音?简答网为您整理了philosophers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



philosophers怎么读

philosophers的读音:[fɪ'lɒsəfəz]

philosophers的意思

1、n. 哲学家(philosopher的名词复数);豁达的人;

philosophers的双语例句

1、In ancient times, philosophers considered Eden as the ideal homeland.

古代哲人将理想中的家园称为“伊甸园”。

2、These alternatives were clear to the philosophers of ancient Greece.

对古希腊的哲学家来说,两者必居其一是明显的。

3、Strictly speaking, they shouldn't be called philosophers, but rather 'philophilosophers.'

严格讲起来,他们不该叫哲学家Philosophers,
该叫‘哲学家学家’philophilosophers。”

4、By insensible gradations the last of the alchemists became the first of the experimental philosophers.

经过极其缓慢的阶段性变化,最后一批炼金术士成了最早的实验哲学家。

5、The Greek philosophers and early Christian Fathers boxed the compass once for all.

希腊哲学家和早期的神父早已一劳永逸地为后人指明了方向。

6、But philosophers seek a special sort of knowledge that eludes exact definition.

但是,哲学家所追求的是一种难以精确定义的特殊知识。

7、Philosophers sometimes overweight their negativism.

哲学家往往偏重于否定态度。

8、The other more nebulous considerations must, for this time, be left to the philosophers and theologians.

另一些情况不明、有待思考的问题暂且留待哲学家和神学去解决。

9、Philosophers and physicists are arguing Einstein's stubborn conviction.

哲学家和物理学家正在论证爱因斯坦的执着信念。

10、The idea has been given short shrift by philosophers.

哲学家们并未怎么关注这一观点。

11、He sought illumination from the works of the great philosophers.

他从伟大哲人的著作中寻求启迪.

12、Philosophers spin false reasons-that's the effect the sight of the world bring out of them.

哲学家瞎编出种种理由 —— 其实都是世界上各种景象在他们身上引起的感触.

13、Philosophers spin false reasons-that's the effect the sight of the world brings out of them.

哲学家瞎编出种种理由 -- 其实都是世界上各种景象在他们身上引起的感触.

14、The philosophers have only interpreted the world in various ways; the point is to change it.

哲学家们只是用不同的方式解释世界; 而问题在于改变世界.

15、These philosophers are always with us, struggling in the periphery to try to tell us something.

这些哲学家总是有的, 他们在我们周围喋喋不休地企图告诉我们一点东西.

以上是简答网为您整理的philosophers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于philosophers的用法、philosophers的释义、philosophers的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/philosophers>